
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

Protokół Nr XVIII/20 

z XVIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity odbytej w dniu 28 maja 2020 r.  

 zwołanej w zdalnym trybie obradowania. 

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 14:00 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XVIII 

sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała p. Daniela Zadwornego – Wójta, p. Waldemara 

Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy. 

 Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu rady w chwili otwarcia XVIII Sesji Rady 

Gminy Dywity 13 radnych potwierdziło swoją obecność. 

 

 Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2020 – 2027. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

6. Uchwała w sprawie świadczenia, z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury 

telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej, bezpłatnej usługi dostępu do Internetu na 

rzecz użytkowników końcowych 

7. Uchwała w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Tuławkach poprzez 

obniżenie struktury organizacyjnej Szkoły Filialnej we Frączkach do struktury klas I – III 

z oddziałem przedszkolnym. 

8. Uchwała sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury technicznej w obrębach 

geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity. 

9. Uchwała sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu obejmującego na wschód od drogi krajowej nr 

51 w obrębach geodezyjnych Spręcowo i Sętal, gmina Dywity 

10. Uchwała sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie geodezyjnym Sętal, gmina Dywity. 

11. Sprawy różne, Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

12. Zamknięcie obrad. 

 



Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XVII sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 13 radnych. 

Za przyjęciem  - 13 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Dorota Pszczoła) 

 

Protokół Nr XVII/20 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 29-04-2020 r. został przyjęty. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

-p. Wójt Daniel Zadworny przekazał informację pracy Wójta i urzędu gminy w Dywitach 

między sesjami w okresie od 30 kwietnia do 27 maja 2020r.  

- Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – dziękuję za przedstawienie 

informacji między sesjami, czy są pytania do informacji? 

Brak pytań. 

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2020 – 2027. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2020 – 2027. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2020 – 2027, poddaję 

pod głosowanie. 



Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Krzysztof Kulas, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula 

Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Dorota Pszczoła ) 

Wstrzymało się od głosu – 1 radna (tj. Magdalena Kilkowska) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2020 – 2027 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XVIII/172/20 – 

stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia  

zmian w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Dywity na 2020 r. poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki, Dorota Pszczoła ) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na  

2020 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr XVIII/173/20 – stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie świadczenia, z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury 

telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej, bezpłatnej usługi dostępu do Internetu 

na rzecz użytkowników końcowych. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. przewodniczącego 

Komisji Inwestycji o opinię. 

- p. Krzysztof Kulas –Komisja Inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

świadczenia, z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci 

telekomunikacyjnej, bezpłatnej usługi dostępu do Internetu na rzecz użytkowników 

końcowych 

 poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 14 radnych.  

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj.Tadeusz Bielicki, Bogusława Kamińska, Bogumiła 

Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, 

Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki, Dorota Pszczoła) 

 

Uchwała w sprawie świadczenia, z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury 

telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej, bezpłatnej usługi dostępu do Internetu 

na rzecz użytkowników końcowych, została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XVIII/174/20 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Tuławkach poprzez 

obniżenie struktury organizacyjnej Szkoły Filialnej we Frączkach do struktury klas I – 

III z oddziałem przedszkolnym. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na komisjach.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- Bogusława Kamińska – po raz kolejny chciałam powiedzieć że jestem przeciwna 

proponowanej reorganizacji szkoły filialnej we Frączkach. Uważam, że zmniejszenie ilości 

uczniów w szkole może przyczynić się do zamknięcia tej szkoły w najbliższym czasie, 

ponieważ dzieci będzie coraz mniej. Uważam że jeżeli będzie więcej klas będzie lepiej dla 

uczniów, nauczycieli. Jak również w uzasadnieniu nie ma zagwarantowanych godzin 

świetlicowych dla dzieci rodziców pracujących, o co kilkakrotnie było proszone i zgłaszane, 

jest tylko zaznaczone że będą to godziny świetlicowe dla uczniów dojeżdżających, w tym 

przypadku dla dzieci ze Studzianki a takich może jest dwoje.  



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję Społeczną oraz odczytanie 

uzasadnienia do uchwały.  

- p. Krzysztof Kulas – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przekształcenia Szkoły 

Podstawowej w Tuławkach poprzez obniżenie struktury organizacyjnej Szkoły Filialnej we 

Frączkach do struktury klas I – III z oddziałem przedszkolnym poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było  14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 1 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas,  Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Dorota Pszczoła ) 

Przeciw – 1 radna (tj. Bogusława Kamińska) 

 

Uchwała w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Tuławkach poprzez 

obniżenie struktury organizacyjnej Szkoły Filialnej we Frączkach do struktury klas I – 

III z oddziałem przedszkolnym, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XVIII/175/20 – 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 8. Uchwała sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury technicznej w 

obrębach geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na komisjach.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję Inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – Komisja Inwestycji pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury 

technicznej w obrębach geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity poddaję pod 

głosowanie. 

 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogumiła 

Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula 

Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogusława 

Kamińska, Bogdan Rudnicki, Pszczoła Dorota, ) 

 

Uchwała sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury technicznej w obrębach 

geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XVIII/176/20 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu obejmującego na wschód od drogi krajowej nr 

51 w obrębach geodezyjnych Spręcowo i Sętal, gmina Dywity. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań        

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję Inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – Komisja Inwestycji pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu obejmującego na wschód od drogi krajowej nr 51 w obrębach geodezyjnych Spręcowo 

i Sętal, gmina Dywity, poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj.Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Bogdan Rudnicki , Dorota Pszczoła) 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu obejmującego na wschód od drogi krajowej nr 

51 w obrębach geodezyjnych Spręcowo i Sętal, gmina Dywity została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XVIII/177/20– stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

 



Ad. 10. Uchwała sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Sętal, gmina Dywity. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań        

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję Inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – Komisja Inwestycji pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę Uchwała sprawie 

przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębie geodezyjnym Sętal, gmina Dywity, poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj.Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Bogdan Rudnicki , Dorota Pszczoła) 

 

Uchwała sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie geodezyjnym Sętal, gmina Dywity została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XVIII/178/20– stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 11. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

- Bogdan rudnicki – Mam pytanie odnośnie udostępniania świetlicy wiejskiej, czy można już 

je wynajmować?? 

 

- Wójt – Daniel Zadworny -  tak jak powiedziałem w informacji miedzy sesjmi spotykamy się 

na bieżąco na gminnym zespole zarzadzania kryzysowego i omawiamy sprawy. Zgodnie 

rozporządzenie rady ministrów poz. 878 par. 13 z 16 maja 2020 i według mojej wiedzy i tego 

rozporządzenia nie ma możliwości otwierania tych obiektów. Nie my wydajemy to 

rozporządzenia, nie my ustalamy reguły. Odsyłam do rozporządzenia i wytycznych bo my 

musimy je przestrzegać.  

 

- Magdalena Kilkowska –  Wspólna inicjatywa radnych dotyczy oznakowania przejścia dla 

pieszych przy osiedlu sterowców, aby zwrócić się do GDDKiA o lepsze oznakowanie chyba 

że jeszcze w planach są dodatkowe elementy, które ostrzegały by kierowców.  

 



- Wójt – Daniel Zadworny -  To przejście od jakiegoś czasu budzi emocje, oczywiście 

zwrócimy się do zarządcy drogi aby te usprawnienia wprowadzić.  

- Zbigniew Glezman – chciałem poszerzyć ten temat i chce zwrócić uwagę na znak 

ograniczenia do 70 km/h znak, który stoi za przejściem na skrzyżowaniu z ul. Grzybową, jest 

on tam bardzo mylący ponieważ jadąc od Olsztyna mamy 50km/h i nagle na krótkim odcinku 

przed wysepką mamy podwyższenie do 70 km/h proszę aby to też uwzględnić, zweryfikować 

czy ten znak jest tam potrzebny. 

- Wójt – Daniel Zadworny -  ten problem również uwzględnimy w tym wystąpieniu. 

 

Przewodnicząca zamknęła XVIII/20 Sesję Rady Gminy Dywity. 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

 Iwona Baka                                 Agnieszka Sakowska-Hrywniak 

 

 


